
RM.0002.7.9.2015                       
PROTOKÓŁ Nr 9/2015

z IX Sesji VII kadencji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 29 października 2015 roku.

Ad. 1 - 5 
Otwarcia  sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim  o godzinie 11.00 dokonała 

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska. Odczytała wniosek Burmistrza o zwołanie 

niniejszej sesji w trybie nadzwyczajnym: „Z uwagi na konieczność podjęcia w trybie pilnym 

niezbędnych przesunięć środków finansowych w budżecie proszę o zwołanie sesji w trybie 

nadzwyczajnym. Do niniejszego wniosku załączam proponowany porządek obrad sesji a jako 

termin zwołania sesji proponuję 29 października 2015 r. godz. 11.00.”

– w posiedzeniu  uczestniczyło  15  radnych  –  na  ustawową liczbę  15  radnych  (lista  obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady;

– Przewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła Radnym porządek obrad załączony do niniejszego

protokołu. Za przyjęciem porządku obrad opowiedziało się 15 radnych; 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego

przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

– na sekretarza IX sesji powołany został Radny, Pan Arkadiusz Włodarski.

Ad. 6a-b

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że budżet jest analizowany co jakiś czas, a z uwagi na to, że

rozliczono  część  inwestycji,  wyciągnięto  wniosek,  że  samorząd  nie  może  pozwolić  sobie  na

odsuwanie problemów i środki te należy zagospodarować już w tej chwili. Wyjaśnił, że 6 tys. zł

przeznacza się na dotację dla spółki wodnej, wyznacza się również środki dla Izby Rolniczej oraz

na zmiany w projekcie  budowy przedszkola – 2 tys.  zł,  oraz 70 tys.  zł  na utwardzenie  całości

parkingu  obok  Zespołu  Szkół  w  Piotrkowie  Kujawskim.  Dokonuje  się  także  wewnętrznych

przesunięć w budżecie Zespołu Szkół  w Piotrkowie Kujawskim na kocioł wysokociśnieniowy –

25.000 zł,  który uległ  awarii,  co  prawda można  było  z  tym poczekać  do  sesji  grudniowej,  ale

zdaniem  Burmistrza  należy  wykorzystać  korzystne  warunki  pogodowe,  aby  przeprowadzić  tę

inwestycję obecnie.

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła pozostałe zmiany w budżecie gminy na 2015 rok. Powiedziała,

że m.in. wyznaczono środki na w kwocie 20.000 zł na wypłaty dla strażaków za udział akcjach oraz

szkoleniach, dofinansowano budowę pomnika dla parafii Piotrków Kujawski. Dodała, że zmiany w

Wieloletniej  prognozie Finansowej są ściśle związane z przesunięciami środków dokonanymi w

budżecie.
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- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr IX/58/2015 zmieniającej uchwałę w spra-

wie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2015-2025.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr IX/58/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr IX/59/2015 zmieniającej uchwałę w spra-

wie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2015 

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr IX/59/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 7

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że na ul. Kaliskiej ścięcie łuku bardzo dobrze wygląda, dobrze

je wykonano. Zapytał czy jest możliwość aby ustanowić przejście dla pieszych obok posesji Pana

Wojtczaka?

-  Pan  Sławomir  Bogucki  odpowiedział,  że  jeśli  nie  uda  się  tego  wynegocjować  z  Urzędem

Wojewódzkim to będzie to zrobione we własnym zakresie. Poinformował,  że skrócono również

wysepki  przy wyjeździe,  na skrzyżowaniu ulic  Strażackiej  i  Kaliskiej,  zmniejszono „garb” przy

sklepie „Ogrodnik”. Brakuje tam niestety 6 znaków, jest ustanowiona zła organizacja ruchu, ale jest

to  już  zgłoszone.  Poinformował  także,  że  gmina  uzyskała  pozwolenie  na  wycinkę  drzew

znajdujących się  przy sklepie  „Rydz”  na  ul.  1  Maja  oraz,  że  w porozumieniu  z  firmą  Intemo

zakupiono drzewa przeznaczone do parku – dęby i klony.

Ad. 8

- Pan Mariusz Wojciechowski zapytał czy będzie robiony przegląd dróg sypanych kamieniem, po

kolei? Dodał, że ludzie się buntują.

- Pan Sławomir Bogucki poinformował, że to co zrobili niektórzy mieszkańcy jest nie do przyjęcia.

Zabrali kamień na swoje prywatne posesje, następnie żądając, aby naprawić im drogę.

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, że jeśli chodzi o to o czym mówił Pan Burmistrz, to ma

wiedzę na temat trzech przypadków, gdzie rolnicy utwardzili prywatne działki, na zasadzie umów,

w zamian za używanie ich posesji do przejazdu sprzętu ciężkiego.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  wyjaśnił,  że  nie  chodzi  mu  o  przypadki,  o  których  mówił  Pan

Wojciechowski. Zdarzały się sytuacje, że wywrotka kamienia szła w prywatne ręce za 200 zł. Po

interwencji związanej z tymi zdarzeniami i konsultacjach z firmą wykonującą usługę, trzy osoby

straciły pracę.

- Pan Krzysztof Żak powiedział,  że nie można powiedzieć, że rolnicy, którzy skorzystali  z tego

kamienia nas ograbili, bo winni w tym przypadku są pracownicy firmy.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  zdarzył  się  także  przypadek,  że  100  ton  kamienia
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wywieziono  do  osoby,  która  podała  się  za  radnego.  Dodał,  że  w  chwili  obecnej  należy  jak

najszybciej rozdysponować kamień na drogi aby uniknąć jego dalszej utraty.

- Pan Piotr Dziubich powiedział, że zgadza się z Burmistrzem. Zapytał kto odtworzy zniszczone

podczas wożenia kamienia słupki graniczne? „Oni niszczą a nie odtwarzają.”

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że odtworzenia słupków winno się dokonać na koszt tego, kto

wykonuje inwestycje. Wnioskodawcą może być osoba prywatna. Jeśli firma nie odtworzy, wówczas

można złożyć wniosek do sądu.

- Pan Arkadiusz Włodarski poprosił o wyrównanie ul. Poduchownej.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że równiarka niebawem będzie na ul. Smołowej i będzie mogła

w tym czasie wyrównać ulicę Poduchowną.

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał czy w przyszłorocznym budżecie będzie wyznaczona kwota na

budowę parkingu przed Urzędem?

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że po ostatniej reakcji Radnych na próbę remontu parkingu

przed Urzędem, aby choć trochę poprawić jego wygląd, uznał, że Urząd jest „piękny”. Dodał, ze

mimo warunków lokalowych takich jak: brak sali konferencyjnej, pracy w małych biurach w ścisku,

gdzie nie ma możliwości prawidłowego załatwiania spraw interesantów, braku dostatecznej ilości

pomieszczeń  na  archiwum  zakładowe,  braku  miejsca  dla  pracy  stażystów,  Urzędnicy  będą

pracowali tak jak do tej pory i w takich warunkach jak do tej pory.

- Pan Andrzej Schmidt zapytał na co planuje się zaadaptować pomieszczenia po przedszkolu?

-  Pan Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  planuje  się  tam umieścić  pracownie  M-GOKSiR oraz

pomieszczenia dla stowarzyszeń.

- Pan Piotr Dziubich zapytał czy ten pałac w parku jest zabytkiem?

-  Pan  Jarosław Waszak  odpowiedział,  że  jeśli  złożymy wniosek  do  konserwatora  zabytków to

będzie można o tym rozmawiać. W tej chwili jest jeszcze o jakieś trzy lata za wcześnie na jego

remont i na to aby o nim mówić.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że pomysłów jest mnóstwo, ale będzie o wiele łatwiej z ich

realizacją, gdy zostanie pobudowane przedszkole i oczyszczalnia ścieków.

- Pan Jerzy Iglewski zapytał kiedy będzie dowieziony dodatkowy kosz na plastiki do jego sołectwa?

- Pan Sławomir  Bogucki  odpowiedział,  że  kosz dojedzie  niebawem.  Najprawdopodobniej  nowy

samochód dla zakładu komunalnego będzie zakupiony w najbliższy poniedziałek i prace potoczą się

wtedy szybciej. Dodał, że w chwili obecnej ograniczono wyjazdy bardzo wysłużonego sprzętu, stad

mogą być opóźnienia w dowozie koszy czy odbiorze odpadów.

- Pani Joanna Karmowska poprosiła o przesunięcie znaku, który stoi nieprawidłowo. Nie wyjaśniła

o jaki znak chodzi. Poprosiła również o usunięcie bramki i postawienie nowej – boisko WTZ oraz o

podklejenie płytek przy wejściu na świetlicę w WTZ.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że obecnie bramki można wymienić na znajdujące się obecnie
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na stadionie. W terminie późniejszym będą zakupione bramki aluminiowe.

- Pan Tomasz Jaroński zapytał na jakim etapie jest uzupełnianie znaków z nazwami ulic?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że znaki będą sukcesywnie uzupełniane. Dodał, że obecnie

regenerowane są znaki otrzymane z Powiatu, za kwotę 40 zł za sztukę.

Ad. 9

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad IX sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała zamknięcia IX sesji.

     Zamknięcie IX sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 12:07

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                                     

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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